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J. vd Aar
D. van Geldrop
De Vries
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1. Welkomstwoord burgemeester

2. De heer de Vos doet de volgende mededelingen 
- In verband met de geringe belangstelling voor deze avond is het programma 

gewijzigd. Het onderdeel werkgroepen is komen te vervallen. Discussies zullen 
plenair worden gevoerd. 
Er liggen formulieren gereed om zienswijze in te dienen. De aanwezigen 
kunnen aan het eind van de avond een formulier meenemen. Ook kunnen 
zienswijze worden ingediend via de gemeentelijke website. 
Het programma ziet er als volgt uit. Tot de pauze zal er door de heer H. Blerck 
een toelichting worden gegeven op het GSP en is er gelegenheid tot het stellen 
van vragen. Aan het eind van de 1e ronde zal in gezamenlijkheid worden 
bepaald of er na de pauze nog een 2e ronde moet worden gehouden. Aan het 
eind van de avond zal er een samenvatting worden gegeven.

3. Toelichting door de heer van Blerck.
De heer Van Blerck geeft een toelichting en gaat nader in op de hiernavolgende 
onderwerpen:
 

- Historisch ontstaan van de gemeente en haar kernen. 
- Refereert naar de algemene beelden en de discussie met de Raad in april 2012.
      De Raad heeft gekozen voor ingetogen openheid
- Behandeling van de 4 dorpskernen en de sfeerbeelden.



- Geeft tevens zijn visie op de ontwikkelingen rond de Houtrakpolder en de 
N200 en Oranje Nassaustraat.

4. De heer de Vos bedankt de heer van Blerck voor de heldere en duidelijke uitleg en de 
bevlogenheid en gedrevenheid waarmee hij het plan heeft gepresenteerd.

5. Vragen ronde

De heer de Vos vraagt wie hij het eerste het woord mag geven.

Vraag 1
De heer Witteveen zegt: In de 2e nota Ruimtelijke Ordening wordt aandacht besteed aan 
de 1e bufferzone. Constateert dat er in het Groenstructuurplan weinig wordt gezegd over 
grootschalige recreatie (3000 ha) in recreatiegebied Spaarnwoude. Het zou goed zijn om 
aan te geven hoe met het gebruik om te gaan. Hij wil graag een suggestie doen. 

De heer van Blerck zegt: In het Groenstructuurplan gaan wij dieper in op een eindbeeld 
voor de woonkernen en de Houtrakpolder. Met name in de kernen vind ook recreatie 
vlakbij huis plaats. Wandeling in de buurt, spelende kinderen, hond uit laten e.d.. 
Recreatiegebied Spaarnwoude is van een andere orde. Hier zal separaat een visie voor 
moeten worden gemaakt. 

Vraag 2
Wat gaat het realiseren van het GSP ons kosten.

De heer de Vos zegt: Voor het uitvoeren van de GSP zijn geen extra middelen ter 
beschikking. Als de gemeente werkzaamheden in het openbaar gebied gaat uitvoeren (b.v. 
aanleg of reconstructie van wegen en riolering) dan zal het GSP hierbij worden betrokken. 
Dus werk met werk maken. 

Vraag 3
Onze wegen, met name de Liedeweg en Lagedijk zijn niet geschikt om hagen aan te 
planten. De wegen zijn hiervoor te smal. Zegt dat hij met een busje regelmatig in de berm 
moet rijden om te kunnen passeren. Verwijst naar de zware transporten van het 
aanliggende bedrijf.

De heer van Blerck zegt: De getoonde plaatjes zijn slechts voorbeelden hoe het e.e.a. kan 
worden gerealiseerd. Er wordt niet mee bedoeld dat het ook daadwerkelijk op die plekken 
wordt uitgevoerd. Doe het waar het kan en doe het niet waar het niet kan (bijvoorbeeld uit 
verkeerstechnisch oogpunt). Het zal telkens weer een afweging van belangen zijn.

Vraag 4
Waarom bent u voor het Rottepolderplein / A9 niet met een beplantingsplan gekomen?

De heer van Blerck zegt: Rond het Rottepolderplein is volgens een ontwerp aangeplant 
met bomen. Om de aanplant rond het  Rottepolderplein tot snelle wasdom te laten komen
(visueel volwaardige aanplant) is er vulhout in de vorm van populieren tussen geplant. In 
het GSP wordt voorgesteld om het vulhout (populieren) te verwijderen (uitdunnen).  Het 
oorspronkelijk beplantingsplan (ontwerp) zal dan zichtbaar worden.  



Vraag 5
Gevraagd wordt om vanuit Spaarndam het zicht op de A9 d.m.v. bomen / beplanting weg 
te nemen.

 
De heer van Blerck zegt: Ik kan daar nu geen antwoord op geven. Ik zal het GSP hierop 
moeten naslaan. 

Vraag 6
Nabij het fietspad bij Gijs Vink is destijds beplanting aangebracht. Recentelijk is deze 
beplanting verwijderd en is het terrein ingezaaid. Lopen wij niet het risico dat dit ook gaat 
gebeuren met de toekomstige aanplant vanuit het GSP. 

De heer van Blerck zegt: Wat er bij Gijs Vink is gebeurd had waarschijnlijk niet gebeurd 
als er een GSP was geweest die ook wordt bewaakt.

Vraag 7
Bij het Polanenpark is er keurig aangeplant. Rond het BP station bij het viaduct is heteen 
kale bedoening. Gevraagd wordt om daar aandacht aan te besteden.

De heer van Blerck zegt dat deze locatie de nodige aandacht zal krijgen.

Vraag 8
Gevraagd wordt om ervoor te zorgen dat de N200 afgesloten wordt voor vrachtverkeer en 
deze weg af te waarderen waarna er een groene aankleding kan plaatsvinden.

De heer de Vos zegt: Over dit onderwerp is overleg geweest met de Provincie N-H en 
RWS. Dit overleg heeft op dit moment niet geleid tot het afsluiten voor vrachtverkeer en 
afwaardering. Dit onderwerp zal de komende tijd hoog op de politieke agenda blijven 
staan. Wij zijn op dit moment bezig met het vervaardigen van een groenplan voor het 
aankleden van een gedeelte van de N200 en de Oranje Nassaustraat. De verwachting is dat 
dit plan begin 2014 kan worden uitgevoerd.

Vraag 9
Gevraagd wordt of er nog andere manieren zijn om de snelheid uit het verkeer te halen.

De heer van Blerck zegt: Neem als voorbeeld de Molenwetering. Er liggen daar duikers. 
Door op deze duikers een drempel aan te brengen en aan de zijkant brugleuningen aan te 
brengen suggereert dit dat je over een brug rijdt. Hierdoor kun je de snelheid eruit halen.

Vraag 10
Spreker spreekt zijn zorg uit over de onderhoudsstaat van recreatiegebied Spaarnwoude. 
Aantal bruggen zijn afgesloten. Vraagt of er voor het recreatiegebied een Kapstokplan kan 
worden opgesteld waarin het onderhoud goed is geborgd. (zie eerste suggestie van de heer 
Witteman.



De heer de Vos zegt: De onderhoudsstaat heeft de politieke aandacht van het College. 
Morgen is er ambtelijk overleg met het recreatieschap over de ontstane situatie en zal er 
gezocht worden naar oplossingen.

Pauze om 20:15 uur
De heer de Vos constateert dat nog niet alle vragen aan de orde zijn geweest.
De bijeenkomst wordt geschorst tot 20:30 uur.

De heer de Vos opent de bijeenkomst om 20:30 uur.
Hij stelt voor om nog tot 20:50 tijd te besteden aan het beantwoorden van de laatste vragen. 
Daarna zal er 10 minuten worden gereserveerd voor het meegeven van belangrijke 
aandachtspunten m.b.t. het GSP aan de heer Van Blerck en het College.

Vraag 11
Gevraagd wordt om de Lagedijk en Liedeweg niet geheel vol te zetten met hagen. Hou ook 
rekening met de belangen van ondernemers. 

De heer van Blerck zegt: Het aanbrengen van hagen zal maatwerk zijn. Het zal telkens een 
afweging moeten zijn tussen bijvoorbeeld verkeer en leefbaarheid.

Vraag 12
Wat wordt in GSP verstaan onder een langgerekt plein in de Oranje Nassaustraat.

De heer van Blerck verwijst hierbij naar de inrichting van Zwanenburg. Tevens verwijst hij 
naar de plannen voor het Rijnlandhuis. Ook daar is een plein. 

Vraag 13
Hoe ziet u het plein bij het Rijnlandhuis? Hoe wordt hiermee omgegaan?

De heer van Blerck zegt: Voor dit plein zal een inrichtingsplan moeten worden gemaakt. Dit 
inrichtingsplan dient uit te gaan van een zo optimaal mogelijk gebruik waar alle gebruikers 
een plek kunnen vinden, zoals kinderen, ouderen etc.. Het zal een ontwerp moeten worden 
met een hoge belevingswaarde.

Vraag 14
Gevraagd wordt om langs het fietspad Kerkweg beplanting en bomen aanbrengen ter 
afscherming van de A9.

De heer van Blerk zegt: Het betreft hier grond van RWS.  Zijn verwachting is dat RWS 
hiervoor geen toestemming zal geven.

Vraag 15
Voorgesteld wordt om waar liguster wordt genoemd deze te vervangen voor meidoorn. 
meidoorn  is ook in het verleden toegepast en worden 4,5 hoog. Verwezen wordt naar het 
herstel gedekte weg Kogerdijk.

De heer van Blerck zegt: Meidoorn komt in dit gebied niet voor. Het aanplanten met 
Meidoorn wordt door hem afgeraden.

Vraag 16



Langs de Oude Notweg staat geen enkele beplanting. Waarom niet inplanten met bomen.

De heer van Blerck zegt: Het betreft hier grond van Prorail. Prorail zal geen toestemming 
geven om deze grond aan te planten met bomen.

Om 21:00 uur geeft de heer de Vos een samenvatting van deze bijeenkomst.   

- De aanwezigen kunnen zich op hoofdlijnen vinden in het GSP.
- Aandacht wordt gevraagd voor de onderhoudsstaat van het Recreatiegebied.
- Aandacht wordt gevraagd voor het leveren van maatwerk bij het aanbrengen van 

hagen langs de Liedeweg en Lagedijk, maar ook bij de andere wegen in het 
buitengebied.

- Gevraagd wordt om te bewerkstellingen dat de A9 vanuit de kernen wordt 
afgeschermd met bomen en beplanting.

- Er voor te zorgen dat het GSP geborgd wordt in de dagelijkse werkzaamheden van de 
ambtenaren die zich bezig houden met de openbare buitenruimte.

- Verzocht wordt om aanpassingen in de openbare buitenruimte (uitvoeren GSP) vooraf 
te bespreken met de aanwonenden / belanghebbenden.

 

    


